

**LEADER TRADING Company
Spindecksfeld, 22
40883 RATINGEN
ALLEMAGNE**

St-Etienne, the 29th April, 2010

**TYPE INSPECTION
N° 204**

The Technical Committee of the Proof House decided, further to its meeting, to accord you the ratification for your batches of cartridges, calibres :

- **8 x 56 R M30S**
- **9 mm Lüger**

Consequently, you can affix on the elementary packagings of your ammunitions, the mark of control of Proof House of Saint-Etienne.

You have to make manufacturing test on **20 cartridges every year or for any new manufacturing in the Proof House of St-Etienne.**

This sign is a deposite trademark, a property of the Proof House of St-Etienne, which can be removed from you at any time, if we notice anomaly on your lots of manufacturing or if you omit to respect rules established for the manufacturing tests.

Seal of the Proof House :



The director of the Proof House :


P. RENAUDOT

**Banc National d'Épreuve – 5 Rue de Méons – Z.I. Molina-Nord
42004 Saint-Etienne Cedex 1 – Tél. : (33) 4.77.25.12.06 – Fax : (33) 4.77.37.70.46**

Société LEADER TRADING
Spindecksfeld, 22
40883 RATINGEN
ALLEMAGNE

St-Etienne, le 29 Avril 2010



Le Comité Technique du Banc d'Epreuve a décidé, suite à sa réunion, de vous accorder l'homologation pour vos lots de cartouches, calibre :

☛ 8 x 56 R M30S

☛ 9 mm Lüger

En conséquence, vous pourrez apposer sur les emballages élémentaires de vos munitions, le signe de contrôle du Banc d'Epreuve de St-Etienne.

Vous devez faire effectuer vos contrôles de fabrication sur 20 cartouches tous les ans ou pour toute nouvelle fabrication au Banc d'Epreuve de St-Etienne.

Ce signe est une marque de fabrique déposée, propriété du Banc d'Epreuve de St-Etienne, qui peut vous être retirée à tout moment, si l'on constate des anomalies sur vos lots de fabrication ou si vous omettez de respecter les règles établies pour les contrôles de fabrication.

Le Timbre officiel du Banc d'Epreuve :



Le Directeur du Banc d'Épreuve :


P. RENAUDOT

Banc National d'Epreuve – 5 Rue de Méons – Z.I. Molina-Nord
42004 Saint-Etienne Cedex 1 – Tél. : (33) 4.77.25.12.06 – Fax : (33) 4.77.37.70.46